
Memo VVRE

Advies: 

U wordt voorgesteld om:

De BAO portefeuillehouders namens de regio WF de volgende opmerkingen mee te geven met betrekking tot de BAO 

agenda:

-         De Westfriese gemeenten zijn in zijn algemeenheid tevreden over het voorliggende concept jaarplan. Hierin 

meegewogen is het gegeven dat de regio nog geen concreet uitvoeringsprogramma Pact 7.1. heeft kunnen inbrengen.

- De Westfriese gemeenten zijn positief over de overname van het advies uit de regio om het Kernteam op alle 

projectvarianten te laten adviseren, waarbij er vanuit gegaan wordt dat financiën onderdeel uitmaken van een 

projectplan.

- De Westfriese gemeenten voeren graag staande het BAO overleg met de andere regio’s het gesprek over de 

wijze waarop de projectverantwoording plaatsvindt. In diverse gesprekken met ONHN, waaronder het gesprek met de 

RvC, is aangegeven dat het wenselijk is meer transparantie te brengen in de projectverantwoording en dan met name 

ook de financiële verantwoording. In de reactie op dit verzoek in de annotatie van het jaarplan 2020 is geantwoord dat, 

ONHN tegemoet wil komen aan financiële verantwoording voor wat betreft de out-of-pocket, doch niet voor de kosten 

van de personele inzet. Gegeven het feit dat het leeuwendeel van de begroting van ONHN bestaat uit personeelskosten 

is de geboden handreiking voor de Westfriese gemeenten onvoldoende.

-        De Westfriese gemeenten zien v.w.b. de beschreven projecten en ook in de verantwoording graag de vier 

speerpuntclusters terug komen. Dit zou eenvoudig per project toegevoegd kunnen worden door het tonen van de 

clustericonen bij de projecten.

-        De Westfriese gemeenten hechten belang aan het voortzetten van het maken van een periodieke Economische 

verkenning HbA als onderdeel van het basispakket. Het afschalen naar een EV eens per twee jaar kan in stemming 

gebracht worden.

Toelichting: 

Op de agenda van het BAO van 6 september staat ter bespreking het concept jaarplan 2020. Het jaarplan 2020 is 

in Westfriesland ambtelijk besproken in de Programmagroep EZ. Het besproken concept met diverse opmerkingen, 

zowel taalkundig, tekstueel, redactioneel als inhoudelijk is toegezonden aan ONHN. ONHN heeft onze opmerkingen 

en die van de regio Alkmaar en de provincie, al dan niet verwerkt tot de concept versie die nu voorligt in het BAO. 

Op de input vanuit de regio en provincie heeft ONHN schriftelijk gereageerd en aangegeven welke opmerkingen wel 

of niet zijn verwerkt. De input vanuit De Kop moet nog verwerkt worden. In het kernteam van 26 augustus is het 

huidige concept niet inhoudelijk aan de orde geweest, vanwege de te krappe planning. Na het BAO is nog 

gelegenheid om eventuele aanvullende opmerking of inhoud te leveren. 

In algemeenheid kan gesteld worden dat door het ontbreken van uitvoeringsprogramma’s op de eigen regionale 

agenda’s van gewenste optimale afstemming met deze agenda’s geen sprake kon zijn. Voor wat betreft de vorm is 
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ambtelijk de opmerking gemaakt dat er veel op de interne organisatie en op structuur gericht informatie in het plan 

staat die wij liever in een bijlage hadden gezien. Deze mening wordt niet gedeeld.

Voor wat betreft de inhoud van het jaarplan stemt over het algemeen tevreden indachtig ook de eerst gemaakte 

opmerkingen over de afstemming met ons Pact.

Er zijn een aantal specifieke opmerkingen die wij de portefeuillehouders willen meegeven. Wij zijn positief over het 

aannemen van het voorstel om het kernteam altijd te betrekken bij nieuwe projectaanvragen, ongeacht het type 

project A, B of C.

Wij zijn niet positief over het weigeren van ons verzoek om een volledige projectverantwoording, d.w.z. ook 

financieel met een volledig inzicht in de toegerekende kosten. En zo ook de vermelding van de vier 

speerpuntclusters bij projecten. Te lezen valt dat in het basispakket informatiebijeenkomsten georganiseerd worden 

rondom de Economische verkenningen HbA. Het maken van de EV HbA op zich staat niet opgenomen in het 

basispakket. In het Kernteam werd het maken van de economische verkenningen voor 2020 als onderdeel van het 

basispakket  als vraagpunt naar voren gebracht. Hierbij werden drie overwegingen geschetst. HbA kan in 2020 niet 

meer mee in de collectieve aanbesteding van de MRA, wat mogelijk leidt tot kosten verhoging (is niet bevestigd) en 

het wordt door ONHN meer gezien als een beleids- en onderzoek ding wat niet in hun opdracht ligt. Ter overweging 

werd meegegeven om de EV HbA eventueel 1 x per twee jaar uit te brengen. Het isvan belang om dit onderwerp 

aan de orde te stellen tijdens het BAO.

 


